



附件页 - 证书注册编号:

CNIATF047345

IATF 证书编号: 0401725

证书颁发日期: 2021/05/28

证书到期日期: 2024/05/26

江苏一航电动科技有限公司

中国江苏省无锡市新吴区鸿山街道德育路 262 号, A-B 栋厂房 214115

外部场所:

苏州一航电子科技股份有限公司

中国江苏省苏州市苏州工业园区扬贤路 2 号 2 号厂房 215000

范围:

销售



NSF International Strategic Registrations

789 North Dixboro Road, Ann Arbor, Michigan 48105 | (888) NSF-9000 | www.nsf-isr.org
This Annex is only Valid in connection with the above-mentioned certificate issued by NSF-ISR

Authorized Registration and /or Accreditation Marks. This certificate is property of NSF-ISR and must be returned upon request.

*Company is audited for conformance at regular intervals. To verify registrations call (888) NSF-9000 or visit our web site at www.nsf-isr.org



认证证书

兹证明

江苏一航电动科技有限公司

中国江苏省无锡市新吴区鸿山街道德育路 262 号, A-B 栋厂房 214145

经 NSF-ISR 评估, 已建立的质量管理体系符合如下标准:

IATF 16949:2016

认证范围:

充电连接装置的设计和制造, 减震器内管的制造



| | |
|------------|--------------|
| IATF 证书编号: | 0401725 |
| 证书编号: | CNIATF047345 |
| 证书颁发日期: | 2021/05/28 |
| 注册日期: | 2021/05/27 |
| 到期日期*: | 2024/05/26 |

Jennifer Morecraft,
Global Managing Director

NSF International Strategic Registrations

789 North Dixboro Road, Ann Arbor, Michigan 48105 | (888) NSF-9000 | www.nsf-isr.org

Authorized Registration and /or Accreditation Marks. This certificate is property of NSF-ISR and must be returned upon request.

*Company is audited for conformance at regular intervals. To verify registrations call (888) NSF-9000 or visit our web site at www.nsf-isr.org